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De bewoners van de Koninginnebuurt  
geven voor de komende vier tot acht  
jaar de hoogste prioriteit aan mobiliteit 
en het milieu. Dat blijkt uit de enquête  
die De Willemien vooruitlopend op de 
Gemeenteraadsverkiezingen heeft  
gehouden onder buurtbewoners. Daar -
aan deden honderd inwoners mee.

Veilig fietsen, parkeren, laadpalen, 30 km 
zones en verduurzaming van woningen 
zijn voorbeelden waarvoor bewoners en 
de gemeente de handen ineen moeten 
slaan.
PvdA-wethouder Floor Roduner (40) –  
verantwoordelijk voor Ruimtelijke  

Ontwikkeling en de wijken in het zuid-
westen van Haarlem – herkent veel van 
de prioriteiten die voortkomen uit een 
recente enquête in deze buurt, in aan-
loop naar de gemeenteraadsverkiezingen 
van 14-16 maart dit jaar. In dit nummer 
geeft hij zijn visie op de Koninginnebuurt 
voor de komende vier jaar en op de  
onderwerpen die bewoners belangrijk 
vinden.

Naast Roduner vind je in deze De Wille-
mien een aantal korte stukjes waarin 
moge lijke gemeenteraadsleden met een 
band met de Koninginnebuurt aan de 
tand gevoeld worden. Thessa van der 

Uitkomst enquête buurtbewoners:
Prioriteit geven aan mobiliteit 
en milieu. 

Windt woont in de Koninginnebuurt en 
wil ook graag de komende vier jaar voor 
D66 in de gemeenteraad. Joyce Jacobsz 
was tot 2018 drie jaar schaduwraadslid 
bij de Actiepartij. Ze is nu notulist en  
vrij williger bij vier wijkraden, waaronder  
die van de Koninginnebuurt. Ook Matin 
Abbasi, Erica Bastiaans en Louise van  
Zetten komen aan het woord.

Natuurlijk doen er nog meer politieke 
partijen mee aan de verkiezingen.  
Wil je meer weten?
www.rodi.nl/regio/haarlem/politiek/ 
284374/gemeenteraadsverkiezingen- 
2022-haarlem-deze-17-partijen-doen-
mee

Fotoarchief
Het is vanaf nu mogelijk om via het 
Noord-Hollands Archief meer dan  
2 miljoen foto’s uit de periode 1945-
2005 uit Noord-Holland te bekijken.  
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•  Gemeenteraadsverkiezingen
•  Geheim van de kleine deurtjes
•  Beeldenroute met nieuwe beelden
•  Nieuwe voorzitter wijkraad
•  Cruqiusschoolleerlingen over de wijk

•  Buurtband in de Baan
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•  Bereikbaarheid
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GEMEENTE

Sinds 2018 is Floor Roduner wethouder 
in Haarlem. Hij heeft onder meer Ruimte-
lijke ontwikkeling en Sociale zaken in zijn 
portefeuille én hij is verantwoordelijk 
voor de wijken in het zuidwesten van 
Haarlem, waaronder de Koninginnebuurt. 
Klaas Broekhuizen vroeg hem wat hij  
de komende jaren voor onze wijk kan  
betekenen.
 
Wat zijn úw prioriteiten voor Zuidwest- 
Haarlem voor de komende vier tot acht jaar?
Voor heel Haarlem is de uitdaging huizen 
te bouwen. In de Koninginnebuurt is  
dat niet zozeer aan de orde, maar we 
moeten wel iedere wijk duurzaam maken. 
Deze buurt heeft veel vooroorlogse  
woningen. Dat is lastig. Die huizen  
kunnen maar beperkt geïsoleerd worden. 
Verduur zamen moeten we met elkaar 
doen. Er zijn in die zin in de wijk ook al 
goede initiatieven, zoals de Groene Kroon.

Een van de speerpunten van inwoners  
van onze wijk is (veilig) fietsverkeer, zo bleek 
uit de enquête die wij hebben gehouden. 
Bijvoorbeeld de Koninginneweg als fiets-
straat, waar de auto te gast is? 
De Koninginneweg ligt er al een tijd.  
Het is kostbaar om die aan te passen.  
Aan het eind van de weg, bij de Schouw-
burg, kun je er alleen met de fiets in en 
uit, dat scheelt al. Dankzij de klinkers  
rijden auto’s er langzamer. In ons nieuwe 

Wethouder Floor Roduner: 
‘Verduurzamen moeten wijk en 
gemeente samen doen.’

mobiliteitsbeleid is 30 km het uitgangs-
punt voor woonwijken. Je gaat per straat 
de (her)inrichting zo aanpassen dat de 
automobilist automatisch zijn snelheid 
verlaagt. Dat is fijn voor de fietser en  
dan is de auto al meer te gast, zonder dat 
het echt een fietsstraat is.

Zijn er als gevolg van de opkomst van  
elektrisch fietsen plannen voor verbreding 
van fietspaden in Haarlem?
Dat staat zeker op de agenda. Het denken 
verandert. Vroeger gaven we de auto  
de ruimte en wat over bleef, was voor 
een fietspad. We gaan nu ‘omgekeerd  
ontwerpen’. Eerst kijken we naar fiets en 
voetganger en dan kijken we wat over  
is voor autoweg en voor parkeren. 
Voor de hoofdroutes van auto en zeker 
ook bus maken we uitzonderingen.  
Bij de Wagenweg bijvoorbeeld kun je 
rondom scholen kijken naar stoplichten,  
zebra’s en verkeersdrempels.

Langs het spoor naar Heemstede komen 
tweeduizend woningen. Staat al vast hoe 
de gemeente de ontsluiting van deze 
‘Spoorzone’ aanpakt?
Nee. We hopen dat het een autoluwe wijk 
wordt en we willen alternatief vervoer 
aantrekkelijk maken, bijvoorbeeld goede 
bus- en fietsroutes naar station Heem-
stede en naar het nieuwe busstation  
net over de Buitenrustbrug, met goede 
verbindingen naar Amsterdam-Zuid en 
Schiphol.

De gemeenteraadsverkiezingen komen  
eraan, dus u wilt nu vast wel beloven dat  
u de komende vier jaar minstens twee  
keer met de wijkraad van de Koninginne-
buurt overlegt?
Ja hoor, dat is helemaal prima. Ik ben 
wijkwethouder van Zuidwest, van Rozen-
prieel tot Ramplaan. Ik ben jullie  
ambassadeur. Ik heb graag contact  
met de wijkraad.

Thessa van der Windt
(D66): ‘Beleid nodig 
voor verduur zaming.’
Thessa van der Windt is sinds eind  
2019 lid van de gemeenteraad, woont  
in de Koninginnebuurt en staat voor  
de gemeenteraadsverkiezingen van  
14-16 maart vijfde op de kieslijst van 
D66. 

Bereikbaarheid en groen zijn twee van  
de vier speerpunten in het programma 
van D66. Groen en milieu betekenen  
volgens Thessa voor de Koninginnebuurt 
vooral het verduurzamen van de (oude) 
woningen. ‘Het wordt tijd dat de gemeen-
te een positief beleid maakt, zeker voor 
monumenten en al die huizen die vallen 
onder beschermd stadsgezicht. Zeg als 
gemeente wat allemaal wél mag, in 
plaats van ieder voorstel individueel te 
beoordelen. Dat kost zowel de gemeente 
als de bewoners veel tijd.’

Groen en mobiliteit komen samen in de 
al langer bestaande wens van D66 om 
van Haarlem een 30 kilometer stad te 
maken. ‘De gemeente wil dat doen zodra 
een straat toe is aan herinrichting. Dat 
gaat dus langzaam, ook omdat de ge-
meente krap bij kas zit. Waarom niet 
overal vast 30 km borden ophangen en 
cameratoezicht op de grotere wegen? 
Dan leren mensen het echt wel af om 
harder te rijden.’ Bij het ECL, de Bos en 
Vaart school en het iets verder gelegen 
Sancta Maria moeten veel scholieren  
en hun (bakfiets)ouders drukke straten 
oversteken. Dat geeft opstoppingen op  
de fietspaden en het is niet veilig.  
Daar zou Thessa snel een andere inrich-
ting van de wegen willen zien. 
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GEMEENTE

D66 ziet het belang van het bouwen van 
extra woningen, zoals bij de zogeheten 
Spoorzone. Daarbij moet leefbaarheid 
wel voorop staan. ’Veel bouwen is prima, 
maar achteraf pas kijken naar de leef-
baarheid van die nieuwe wijk kan niet. 
Naar infrastructuur, parkeren, scholen, 
sportclubs en kinderopvang moet de  
gemeente juist vooraf kijken.’  

Joyce Jacobsz 
(OPHaarlem): 
‘Wantrouwen moet 
verdwijnen.’
Joyce Jacobsz was tot 2018 drie jaar 
schaduwraadslid bij de Actiepartij.  
Ze is nu notulist en vrijwilliger bij vier 
wijkraden, waaronder de Koninginne-
buurt. Bij de gemeenteraadsver -
kiezingen in maart is ze verkiesbaar  
op de lijst van OPHaarlem. 

Als Joyce Jacobsz de komende vier jaar 
ergens voor wil staan is het voor een 
transparant en open overleg tussen de 
gemeente en haar burgers. Daar is nog 
een wereld te winnen. ‘Mensen steken 
veel tijd en energie in inspraakproce-
dures, maar daar doet de gemeente  
weinig tot niets mee. Terwijl je met zo’n 
procedure wel verwachtingen schept.  
De gemeente moet van tevoren duidelijk 
maken wat de status van ieder overleg  
is en wat het wel en niet kan opleveren.’

Volgens Joyce Jacobsz is er veel wantrou-
wen over en weer. ‘De gemeente denkt 
dat alleen tegenstanders van projecten 
zich roeren, en burgers denken en  
ervaren dat alles eigenlijk al vaststaat.  

De gemeente kan het zich niet veroor-
loven de ander niet serieus te nemen. 
Neem de burger juist mee, anders krijg  
je weerstand.’

Jacobsz heeft de afgelopen jaren in 
Parkwijk-Zuiderpolder gezien hoe het – 
na een valse start – wel kan. Het zoge-
heten Domus Plus-project aan de rand 
van het Reinaldapark moet uitbehandel-
de verslaafden onderdak gaan bieden.  
‘Negen wijkraden trokken gezamenlijk  
op en kregen een gesprek over alterna-
tieven met de betrokken wethouders 
Meijs en Roduner. Helaas zonder enig  
resultaat.’
Nu de zogenoemde startnotitie is ge-
maakt komt er weer nader overleg tussen  
partijen. ‘De wijkraden en de meeste  
omwonenden zijn nog steeds tegen, maar  
ze willen wel transparant participeren  
in dat gesprek. Daartoe zijn nu enkele 
kleine stapjes gezet.’

Louise van Zetten 
(Hart voor Haarlem): 
‘Fiets en bus zijn geen 
reële oplossingen.’
Louise van Zetten is de nestor van de 
Haarlemse gemeenteraad, nu namens 
Hart voor Haarlem. De slogan voor de 
verkiezingen is ‘Grenzen aan de groei’.  
‘De overheid moet maat houden,  
zuinig zijn en groen.’ 

De prioriteiten van de Koninginnebuurt – 
mobiliteit en milieu – begrijpt Van  
Zetten wel. De gemeente is volgens haar 
laks als het om infrastructuur gaat.  
‘Er zijn nu acht nieuwbouwprojecten in 
Haarlem, voor in totaal 14.000 woningen, 
maar over de benodigde infrastructuur  
is nog onvoldoende nagedacht. Als we 
Zuidwest gaan volbouwen staan de files 
straks op de Wagenweg.
Er stond jarenlang een tunnel van de 
Randweg naar de Schipholweg in de 
plannen, om knelpunten bij de bruggen 
over de Leidsevaart en het Spaarne weg 
te nemen. Die tunnel is opeens weg.’ 

De betrokken wethouders Berkhout (GL) 
en Roduner (PvdA) geloven volgens  
Van Zetten nog te veel in een maakbare 
samenleving, waarbij mensen wel gaan 
fietsen of het openbaar vervoer nemen.  
De ‘bomenvrouw’ wordt pas echt kwaad 
als de prioriteit milieu aan de orde komt. 
‘In Haarlem zaagt de gemeente altijd 
maar weer bomen om. Nu weer bij de 
herinrichting van het Houtplein. Daar is 
net een kapvergunning voor afgegeven. 
Daar is eindeloos over gesproken, maar  
ik word iedere keer weer verrast.’

Matin Abbasi, Erica 
Bastiaans (PvdA): 
‘Verduurzaming moet 
betaalbaar blijven.’ 

Twee verkiesbare wijkgenoten die zich 
hard maken voor een sociale en duur-
zame toekomst in Haarlem. Erica zet  
zich ook in voor eerlijke kansen in het 
onderwijs, laaggeletterdheid en kinder-
armoede. Karin heeft zich al een paar jaar 
bezig gehouden met mobiliteitsvraag-
stukken als schaduwraadslid en wil dit 
graag voortzetten. 
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GROEN

Zijn er kabouters neergestreken in de 
Haarlemmerhout? Bij de dagelijkse  
wandeling werden mijn mede-honden-
uitlaters en ik pas geleden geattendeerd 
op een aantal wonderlijke, mysterieuze,  
kleine deurtjes bij een paar van de  
grootste bomen in de Hout. Alsof er 

Het mysterie van de kleine deurtjes
in de Haarlemmerhout

daadwerkelijk kabouters en elfjes wonen. 
Wat een bijzonder gevoel geven deze 
deurtjes! Alsof je wandelend in de  
oeroude bossen van oudsher ieder  
moment meegezogen kunt worden in 
een waarachtig sprookje. 

Mijn verstand weet heus wel dat hier-
achter waarschijnlijk een kunstenaar(s) 
zit(ten) met een prachtig verhaal.  
Maar ik wil o zo graag nog even in de  
illusie leven dat er nog zoiets als magie 
bestaat. Zeker in deze donkere en saaie 
coronatijd. Dank voor de brenger van  
magie in de grote Hout!

Mirjam Sint Nicolaas
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BEELDENROUTE

De beeldenroute langs de Dreef bij het 
Provinciehuis is de afgelopen maanden 
opgefrist met nieuwe beelden. Daarnaast 
is de route verlengd tot de hertenkamp 
in de Haarlemmerhout en zijn sommige 
beelden verplaatst.

In de Kleine Hout staan nu vijf beelden: 
een blauwgele doos waar twee mensen-
benen uitsteken, robots van gerecycled 
verpakkingsmateriaal, een figuur die  
naar de wereldbol ligt te staren, een 
roestige boog die aan de binnenkant is 
bekleed met zolen van sportschoenen  
en een zilveren vuist met gekruiste  
vingers.

Bij het Provinciehuis staat een jonge  
vent op zijn handen op een manshoge 
betonnen sokkel. Er staat een attaché-

koffer naast hem, hij draagt een wit  
overhemd, een blauwe broek en een 
stropdas: iemand met een kantoorbaan. 
Het is nauwelijks van echt te onderschei-
den. Het beeld heeft een Duitse naam, 
‘Ein Neuer Erfolgreicher Tag’, maar is  
gemaakt door de in Antwerpen wonende 
Guillaume Bijl, die graag speelt met de 
realiteit. Hij bouwt bijvoorbeeld winkels 
levensecht na, om de toeschouwer te 
foppen. Een man die op zijn handen  
gaat staan omdat hij blij is na weer een 
succesvolle dag kom je ook niet vaak  
tegen op straat. Dat is misschien eerder 
iets voor spelende kinderen? Tegelijk  
is het euforische gevoel na een succes 
niemand vreemd, alleen zijn we te  
burgerlijk – of fysiek niet meer in staat - 
om het op deze manier te uiten, wil  
Bijl laten zien. 

Beeldenroute Dreef opgefrist 
met nieuwe beelden

Het handelsmerk van Guda Koster uit  
Amsterdam zijn benen die verdwijnen in 
een geometrische vorm. In Haarlem  
verdwijnen ze in de Kleine Hout in een 
bijna rechthoekige doos. Het beeld op 
twee gele benen heet ‘The Utopian’.  
Het legt een link  naar Bauhaus, een 
kunststroming van zo’n honderd jaar  
geleden. Bauhaus suggereert in reactie 
op de industriële revolutie van eind  
19de eeuw onder andere de versmelting 
van mens en machine. Dat werd destijds 
als een mooie toekomst gezien. Volgens 
Koster zijn we bijna in dat versmolten 
stadium aangekomen, maar nu het  
eenmaal zover is, is het voor veel mensen 
eerder beangstigend dan een utopie.  
Haar beelden zijn geen sombere kant-
tekeningen bij deze ontwikkeling, maar 
eerder ‘subtiel grappig’ en een stapje  
naar de toekomst.
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WIJKRAAD

Voor Floris Lems was het eigenlijk heel 
logisch om zich kandidaat te stellen als 
voorzitter voor de wijkraad van de  
Koninginnebuurt. Zijn kinderen zijn vanaf 
volgend jaar van de Bos en Vaartschool 
af. Hij stopt dan als lid van de mede-
zeggenschapsraad daarvan. “Ik heb hart 
voor de omgeving waar ik woon, en wilde 
graag iets anders in de buurt doen.”  
De keuze was snel gemaakt toen de wijk-
raad op zoek bleek naar nieuwe leden.
“We wonen in een superwijk. We mogen 
ons wat dat betreft natuurlijk in onze 
handen knijpen,” vindt hij. Maar dat  
betekent niet dat er niets meer te doen  
is voor de wijkraad. “We moeten de leef-
baarheid op peil zien te houden. We 
moeten niet alleen behouden wat goed 
is, maar ook kijken wat we nog kunnen  
verbeteren.”

Neem verkeer. “In Parijs geldt een maxi-
mumsnelheid van 30 kilometer per uur. 
Maar in Haarlem lijkt dat geen optie.  
Terwijl dat enorm veel voordelen heeft 
voor de leefomgeving.” Dat de norm voor 
het aantal auto’s in de wijk twee keer 
wordt overschreden, is hem een doorn  
in het oog. “Bij het oplossen van zulke 
problemen speel ik graag een rol vanuit 
de wijkraad.” Sinds 2010 heeft Floris zich 
met een aantal anderen al hard gemaakt 
om de Tempeliersstraat autoluw te  
krijgen. Mede door hun inspanningen is 
de straat inmiddels in de meeste 
navigatie systemen vervallen als route 
voor vrachtwagens. 

Buurtinitiatieven
De wijkraad is er volgens Floris vooral 
om initiatieven van buurtbewoners  
mogelijk te maken. Bijvoorbeeld ook voor 
meer groen in de wijk. “Die perkjes die 
door bewoners zijn ingeplant zijn toch 
echt prachtig! Daarvan mogen er wat mij 

Floris Lems, nieuwe voorzitter 
wijkraad: ‘Als je kunt bijdragen, doe je dat.’

betreft nog veel meer komen. Als dicht-
bevolkte wijk kunnen we nog veel meer 
groen gebruiken om van te genieten.” 
Ook op andere vlakken zou Floris het 
mooi vinden als nog meer mensen zelf 
actief worden in en voor de wijk. “Als 
wijk- raad willen wij hen graag bijstaan. 
Wij zorgen voor het stroomlijnen van de 
verschillende initiatieven, en zorgen voor  
verbinding met de juiste mensen bij de 
gemeente, of Spaarnelanden. Of voor  
financiering.” Floris wil dan ook niet zélf  
bepalen waar de wijkraad de meeste 
aandacht aan zou moeten besteden. “Het 
is nog veel belangrijker wat bewoners 
vinden. Welke onderwerpen vinden zij 
belangrijk? Geweldig dat de enquête  
die De Willemien heeft gehouden daar 
inzicht in geeft. Zulke peilingen wil ik 
veel vaker houden.” 

Vittor Cancian 
secretaris wijkraad
Ik woon samen met mijn vrouw Nanouk 
en onze dochters Philine (16) en Sara 
(12) en onze hond Charlie met veel  
plezier op de Koninginneweg. Dan is het 
belangrijk dat er een wijkraad is die de 
ontwikkelingen een beetje in de gaten 
houdt en waar nodig de stem van de 
buurt kan laten horen. Daar help ik graag 
aan mee. 
Na mijn studie Rechten in Leiden heb ik 
gewerkt als advocaat en bedrijfsjurist in 
Amsterdam en Hong Kong. Na terugkeer 
uit het buitenland ben ik overgestapt 
naar APG Asset Management waar  
ik sinds 2010 beleg in onder meer land-

Feesten
Wat hij zelf nog mist in de wijk? Het  
Koninginnefeest in het Wilhelminapark 
moet absoluut een vervolg krijgen.  
“Dat was top. Laten we er een traditie 
van maken! Koningsdag met elkaar  
vieren in de Koninginnebuurt.  
Misschien met een voetbaltoernooitje,  
of met iets wat jong en oud in de buurt  
verbindt. Ik wil dat wij de allerleukste 
buurt van Haarlem worden!”

Floris Lems is geboren in Hoofddorp. 
Opgegroeid in Groningen, waar hij ook 
heeft gestudeerd. 
Sinds tien jaar heeft hij een eigen bedrijf.
Voetballen blijft hij doen tot het niet 
meer gaat.
Is kunstliefhebber en een Italië-lover. 
Eberhard van der Laan en Ahmed  
Aboutaleb zijn voor hem voorbeelden. 

bouw, bosbouw en mijnbouw. 
Mijn vrouw Nanouk is advocaat arbeids-
recht en heeft haar eigen kantoor.

Op woensdag 20 april is de  
jaar vergadering van de wijkraad, 
vanaf 20.00 uur bij De Baan.
Verdere informatie volgt.
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INFORMATIE

Handig om te weten
De Willemien
wijkkrantwillemien@gmail.com
De Willemien is de wijkkrant van de  
Koninginnebuurt met een oplage van 
1650 ex., samengesteld door een  
onafhankelijke redactie. Kopij en foto’s 
voor de volgende uitgave (zomer)  
graag indienen voor 15 juni 2022.

De redactie bestaat uit: Imre de Roo, 
Klaas Broekhuizen, Berend-Jan van 
Maanen, Annemieke Windt, Marijke  
Bartels, Mirjam Sintnicolaas, Hestia de 
Vries en Adrian de Groen.

Website en Facebook
www.dekoninginnebuurt.nl
webredacteur – vacant

Wijkraad
info@dekoninginnebuurt.nl
Data vergaderingen, waarbij bewoners 
van harte welkom, staan op de website.
Stichting Belangenbehartiging 
Wijkraad Koninginnebuurt 
NL47INGB0008016806

Voorzitter – Floris Lems
Secretaris – Vittor Cancian
Penningmeester – Mirjam Dierckxsens
Lid – Communicatie –  vacant
Lid – Verkeer & veiligheid – Leon Segers
Lid – Sociale Cohesie – Henny de Vos

Verkeersproblematiek
Haarlem Klem organiseert bijeenkomsten 
(zie data op de website) waar burgers 
en bestuurders praten over veiligere 
en minder belastende verkeersstromen. 
Nieuwe leden welkom!  
www.HaarlemKlem.nl

Duurzaam wonen
www.degroenekroon.org
Een vereniging voor en door buren, 
voor duurzaam wonen via informatie-
sessies, een online energiescan en 
onafhankelijke energiecoaches.

Koffieochtend met lezing
Elke derde woensdag van de maand in 
Stichting De Baan, Nauwe Geldelozepad 
17. Vanaf 10.00 uur. Nieuwe sprekers en 
hulp bij koffieschenken, graag aanmelden 
bij info@dekoninginnebuurt.nl

Buurtsoep
Elke woensdag verse soep, bereid  
door medewerkers van dagbesteding 
’t Paleis. € 3 per portie, op te halen in  
De Baan tussen 12.00-13.30.  
Bestellen op de voorafgaande maandag 
via team@stichtingdebaan.nl

Boomspiegel of perk vergroenen?
Met hulp en plantjes via Dagbesteding  
‘t Paleis.

1. Vul het formulier in op 
www.spaarnelanden.nl/inwoners/
groenparticipatie
2. Stuur ook een e-mail met je verzoek 
naar team@stichtingdebaan.nl

Wandelingen door de buurt
Aan de hand van een routebeschrijving, 
verkrijgbaar voor € 2 per stuk bij  
De Baan. Kies uit: Geschiedenis,  
Architectuur, Beelden, Parkenpad/
Brouwerspad. Of koop het boekje met 
alle wandelingen gebundeld voor € 7,–  

Samen tuinieren
Wil je helpen de buurttuin bij De Baan  
te onderhouden? Kom dan helpen op: 
• Zaterdag 12 maart: NL Doet –  
 van 12.00 tot 16.00 
• Zaterdag 18 juni 
• Zaterdag 24 september: Burendag 
Laat het ons weten via  
team@stichtingdebaan.nl of  
023-5314463. Tussendoor helpen om  
de tuin mooi te houden kan ook.

BUUV
info@haarlem.buuv.nu  023 5517845

Wijkagent
Danielle in den Berken: 0900-8844

Aed / reanimatie
Hangt bij apotheek Klinkhamer.
coordinator van opleiding – vacant

Whatsapp buurtpreventie
Meld je aan via:
06 14435776 (Tubergen)
06 50867040 (Iordensstraat)

Openbare ruimte problemen?
Via de BuitenBeter app meld je 
eenvoudig bijv. kapotte borden, 
uitstekende stoeptegels, overvloeiende 
vuilnisbakken.

Parkonderhoud en blikjes recyclen
www.vriendenhaarlemmerhout.nl
Recycle aluminium en andere waarde-
volle metalen t.g.v. de Vereniging  
Vrienden van de Haarlemmerhout:  
elke woensdag van de maand van  
11 - 12 uur bij de jubileumboom.
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CRUQUIUSSCHOOL

Het voelt erg goed om in Haarlem te wonen! 
En ik woon op Coen Cuserhof.  
Maar het is een echte spanent verhaal voor  
mij omdat ik woonde eerst in Engeland. Ik had  
een soort van groot en klein huis maar nu heb  
ik een groot huis. Het is extra leuk. En in de  
morgen mag ik een beetje lezen maar me mama 
zegt dat dat niet mag! Omdat ik moet mijn  
Engels doen maar vandaag heb ik wel gelezen.  
Ik vind het leukste van lezen het verhaal!
Rafaël, 7 jaar

Kinderen uit groep 4 en 5 van de Cruquiusschool 
over de Koninginnebuurt

Hier wonen is heel leuk omdat ik woon 
heeeeeeeeeeel dichtbij een speeltuin 
een speeltuin is heeeeeeeeeeeeeel leuk 
maar er is ook een en die is heeeeeeeeeeeeel stom 
echt een baby- speeltuin.
Nelson, 6 jaar
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CRUQUIUSSCHOOL

Hoi ik ben Fenne. 
Ik zit op de Cruquiusschool en op het schoolplein 
speel ik graag met mijn vriendinnen en soms 
tikkertje en soms paardje. Maar ik heb ook clubjes 
mijn lievelingsplek is bij fietsenstalling. Om dat 
daar schaduw is en bijna niemand komt en als ik 
tikkertje speel dan wort ik ook minder getikt. 
Maar soms wel. 
Mijn wens is dat er en schommel komt en wat ik  
het meest doe is met clubjes mee doe en soms 
begin ik met iets nieuws.

Hoi ik ben Morris.
Ik zit op de Cruquiusschool en dit verhaal gaat over 
mijn leven in deze buurt. Zoals alle kinderen ga ik 
maandag tot en met vrijdag naar de Cruquiusschool 
en op zaterdag en zondag ben ik vrij. Maar op 
zaterdag heb ik het wel een beetje druk wand ik  
zit op zwemles en ik ga na zwemles naar drumles. 
Maar op zondag voel ik me echt vrij. Dan ga ik 
bijvoorbeeld naar de speeltuin.
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UITGELICHT

Stichting De Baan heeft sinds oktober 
een nieuw initiatief voor haar eigen 
deelnemers en muzikale – en minder 
muzikale – bewoners van de Koninginne-
buurt. Op donderdagmiddagen kunnen ze 
samen muziek maken in de buurtband.

Het idee voor een buurtband komt uit 
Utrecht. Daar  startte Peter de Boer van 
Fort van de Verbeelding een paar jaar 
geleden op scholen. ”We hebben een 

De Baan zet met de Buurtband 
de deuren open

methode uitgewerkt, zodat iedereen met 
heel eenvoudige instrumenten muziek 
kan maken.” Bij de aftrap van de buurt-
band in De Baan werd duidelijk hoe snel 
dat werkt. In iets meer dan een uurtje 
worden er drie liedjes gespeeld. Het 
meest in het oog springen de Batfoons, 
uit pvc-buizen gemaakte instrumenten, 
waarop met een slipper wordt geslagen. 
Maar ook de grote rammelaars gemaakt 
met oude kroonkurken blijken prima  

te werken als instrument. Er zijn een paar 
buurtbewoners gekomen die hun eigen 
instrument hebben meegenomen. Op  
een akoestische gitaar begeleiden zij de 
anderen. 
Voor directeur Jony Meekel van De Baan 
is het een mooie manier om de deuren 
van het centrum naar de buurt open te 
zetten. ”Het is laagdrempelig. Iedereen 
kan meedoen. Zo kunnen we ook de 
buurtbewoners meer bij De Baan 
betrekken. We hebben er de ruimte voor.” 

Plezier belangrijker dan maat houden
Voor Herbert, een vaste bezoeker van de 
activiteiten in De Baan, is de band reden 
om zich af te vragen of hij de muziek 
weer zal oppakken. ”Ik heb gitaar 
gespeeld en Hammond-orgel, maar dat is 
alweer even geleden. Misschien dat ik 
het toch weer ga doen.” 
Voor Peter de Boer staat plezier hebben 
in het muziek maken voorop. ”Dat is 
belangrijker dan de maat houden.” Ook 
buurtbewoners die weinig ervaring 
hebben, kunnen meespelen. 

De Buurtband speelt iedere donderdag 
tussen 15.00 en 16.00 uur in het 
centrum De Baan aan het Nauwe Gelde-
lozepad 17. De band komt in totaal dertig 
keer bij elkaar. Kom een keer langs, en 
vraag naar de inschrijfmogelijkheden 
(omgerekend 2 euro per keer).

Actie luchtkwaliteit
in de wijk 
Vanuit de gemeente is er een actie om  
de luchtkwaliteit in wijken te meten.  
Elke wijk mag één meetpunt doorgeven, 
waar via speciale buisjes de metingen 
naar de kwaliteit van de lucht plaats-
vinden. Elke maand worden de buisjes 
gewisseld en de actie duurt totaal een 
jaar. De wijkraad heeft besloten een 
meetpunt aan te brengen in de Eerste 
Emmastraat, om de luchtvervuiling  
daar in beeld te krijgen. Deze straat is 
een drukke doorgaande route. We zullen 
de voortgang aan u doorgeven. 

Gewoon in de wijk 
Ook wordt er vanuit de gemeente een 
project gestart onder de titel ‘Gewoon  
in de wijk’. Hiermee kunnen inwoners  
van Haarlem die dat nodig hebben laag-
drempelig en passend, ondersteuning 
vinden en activiteiten doen die bijdragen 
aan hun welzijn of de leefbaarheid van 
de wijk. 
Iedere wijk krijgt in de toekomst een  
centraal punt waar bewoners in hun  
eigen wijk passende ondersteuning en 
activiteiten kunnen vinden. De wijkraad 
wordt hierbij betrokken. Zo kunnen we 
zorgen dat we prettig samenleven. 
Zie: www.haarlem.nl/gewoon-in-de-wijk
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ETEN EN DRINKEN

Voor 4 personen

Ingrediënten 
•  500 gram ontvelde tongschar
•  1 vleestomaat
•  1 eetlepel kleine kappertjes
•  50 gram groene olijven zonder pit
•  1 eetlepel versgehakte Italiaanse 
keukenkruiden (oregano, tijm, basilicum) 
•  50 gram geraspte Parmezaanse kaas
•  2 rode zoete paprika’s
•  2 ½ dl droge witte wijn
•  2 eetlepels citroensap
•  1 klontje roomboter
•  400 gram peultjes
•  1 teentje knoflook, peper en zout

Bereiding
Verwarm de oven voor op 140°C. Spoel 
de filets af en dep ze droog. Kruis de 
tomaat in en leg deze enkele tellen in 
kokend water. Ontvel de tomaat en snijd 
het vruchtvlees in blokjes. Meng deze 
met de uitgelekte kappertjes, fijngehakte 
groene olijven, Italiaanse kruiden, 
Parmezaanse kaas en peper. Snijd de 
paprika’s in hele dunne reepjes. Halveer 
de scholfilets in de lengte. Verdeel het 
tomatenmengsel over de filets, de 
reepjes paprika erop en rol ze op. Zet de 
rolletjes vast met een cocktailprikker.  
Leg de visrolletjes naast elkaar in een 
ondiepe ovenschaal. Giet de wijn, 

Italiaans gevulde 
Tongschar filets

Welkom bij kookstudio
In Bocca al Lupo
In Bocca al Lupo betekent letterlijk ‘in  
de mond van de wolf’. In Italië bedoelt 
men er ‘veel geluk’ mee. In onze kook-
studio aan de Wagenweg geven wij 
voornamelijk kookcursussen volgens de 
Italiaanse keuken met een knipoog naar 
de overige Mediterrane landen. Biolo-
gisch, vers, puur, eenvoud en grote passie 
zijn kenmerkende begrippen bij het 
bereiden van onze gerechten.

Kijk voor meer informatie over cursussen 
en workshops onder op onze website 
www.kookcursusitaliaanskoken.nl

Met vriendelijke groet,
Nancy Daemen

gemengd met citroensap erover en zet 
de ovenschaal, afgedekt, 15 minuten in 
het midden van de oven, tot de vis gaar 
is. Blancheer de peultjes 5 minuten in 
heet water. Roerbak de peultjes daarna 
kort in een klontje boter. Voeg het 
geperste teentje knoflook, peper, zout toe.

Serveren
Verwarm de borden voor. Schep de 
peultjes in het midden van het bord.  
Leg hier de visrolletjes op. Schep het 
vocht dat bij de vis zit eroverheen.

Buon appetito Nancy

Jubileumbiertje 
De Baan
Voor haar 50-jarig jubileum heeft 
De Baan een eigen Jubilaris bier! Deze 
tripel met een heel eigen karakter is 
gebrouwen door de brandweermannen 
van Brouwerij Bluswater. 
 

De biertjes zijn op kantoordagen te koop 
bij De Baan zelf. De opbrengst wordt 
gebruikt om het jubileumjaar samen nog 
mooier te kunnen vieren. 

1 biertje: € 4,50
4 biertjes: € 17,50
6 biertjes: € 25,-
(graag even vooraf bellen over het 
aantal).
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Koffieochtenden
 
Ook dit jaar is er elke derde woensdag 
van de maand een koffieochtend in  
De Baan. Daar kunnen buurtbewoners 
samen koffiedrinken en daarbij luisteren 
naar een lezing of iets anders.  
Op stapel staan voorlopig twee lezingen. 

16 februari
Op 16 februari komt Martje Saveur ver-
tellen over haar persoonlijke herinnerin-
gen aan het kamp in Indië op Celebes. 
Ze was zelf nog een kind toen ze daar 
zat, maar later vond ze op zolder het  
koffertje van haar moeder en naar  
aanleiding van de inhoud vertelt ze over 
het leven in het kamp. Martje geeft  
deze lezingen ook op scholen, waar de 
jeugd ademloos naar haar luistert.  
Wil je meer weten? Kijk dan op haar 
website: www.martjesaveur.nl. 

16 maart
Op 16 maart komt Zware Kees. Hij was 
gezagvoerder op de grote vaart en als 
Kapitein Kees vaart hij al jaren met  
bijzondere ladingen over de wereld-
zeeën.In de loop van al die jaren heeft  
hij verhalen verzameld en anekdotes  
opgeschreven over de gang van zaken 
aan boord. Ook schreef hij over mooie 
plekken op de wereld. Hij voer langs  
de noordpool, zag niet alleen ijsberen, 
maar ook de gevolgen van de klimaat-
verandering. 

Wandelingen 
Als u de Koninginnebuurt beter wilt  
leren kennen kunt u bij Stichting  
De Baan een boekje met vier  
wandelingen door de wijk kopen.  
Een boekje kost € 7,-.

ACTIVITEITEN

Community 
Community is een samenwerking tussen 
wijkraad, het team van Stichting  
De Baan, Sportsupport, en de sociale 
welzijns instanties die in de Koningin-
nebuurt werkzaam zijn. 
We hopen met de Community in 2022 
weer mooie buurtactiviteiten voor de 
wijk te kunnen organiseren. Als u graag 
mee wilt denken en of helpen of hebt  
u goede ideeën voor activiteiten in  
de wijk of lezingen meldt u zich dan  
bij info@dekoninginnebuurt.nl of bij 
team@stichtingdebaan.nl.

H
outplein, 1991
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BEREIKBAARHEID
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Draag je 't park ook een warm hart toe?
Wordt dan Vriend of lid van de  VvHH !
Vrienden en leden kunnen ze heel 
goed gebruiken i.v.m. communicatie 
met de gemeente.  
Houd de website in de gaten: regel-
matig organiseert men activiteiten zo-
als bijv. rondleidingen en onderhoud 
van de Heemtuin.

Minder tegels, meer groen in de wijk

Foto boven:  Enthousiaste bewoners 
maakten samen met 'Steenbreek'  het 
Diaconessenplein in oktober een beetje 
groener.

Foto links:  Ook bij het ECL maakt de 
stoep plaats voor een groen perk.

Met de verandering van het klimaat 
gaat er ook meer regen vallen. Om 
te voorkomen dat straten perma-
nent blank komen te staan, worden 
daarom op verschillende plekken in 
Haarlem extra plantenperken aan-
gelegd. 

Steenbreek
Begin oktober vorig jaar ging een 
groepje bewoners van het Diacones-
senplein aan het werk om het plein 
groener te maken, met medewerking 
van initiatief Steenbreek. Dit is een 
landelijke campagne om mensen te 

stimuleren en inspireren om hun tui-
nen groener in te richten. 

In leven houden
Het idee om meer groen op het plein 
aan te leggen leeft al een aantal jaar. 

het plein daardoor gezelliger wordt. 
”We dachten al een tijdje aan plant-
soenen”, vertelt Sylvia Mooser die 
vanuit de bewonerscommissie Bij de 
Hout bij het plan betrokken was. 

Dat de perkjes er zijn, is stap éeen. 
Nu is het zaak de planten in leven 
te houden. Dat valt in de praktijk 
tegen. “Auto’s rijden er regelmatig 
doorheen. We hebben gelukkig nog 
geld om plantjes te kopen.” Hoe goed 
het groen erbij blijft staan, dat moet 
blijken in dit voorjaar. 

advertorial

• Fysiotherapie
• Handfysiotherapie
• Dry Needling
• Manuele therapie
• Sportfysiotherapie
• Oedeemtherapie
• Ostheopathie
• Valpreventie

• 
airco oefenzaal)

• 

• Adem, Bewustwor-
ding, Ontspanning WWW. VRIENDENHAARLEMMERHOUT.NL

Elke eerste woensdag van de maand is het 
BLIKJESDAG in de Hout.  Breng tussen 11-12 
uur je waardevolle, schone metalen en plastic 

 naar het bankje langs 't hon-
denveldje nabij de 'Boom van de Vrienden van 
de Haarlemmer-hout'.  Dit is nabij de parkin-
gang tegenover Wagenweg 184.  Vrijwilligers 
van de vereniging wachten je op. 

Aluminium, oud electrasnoer en RVS zijn waar-
devol.  Aluminium betekent vaak ook: SCHONE 

Tot eind mei is bij Chez Freddy een  
nieuwe expositie te zien.

Op deze expositie vind je werken 

van Koninginnebuurt-kunstenaar 

Titus Brein, lichtkunstenaar Clifton 

Mahangoe en kunstenares Karlien 

Kuperus. In de galerie zijn ook bron-

zen beelden te zien van buurtgenoot 

Joris Verdonkschot.

Daarnaast stelt Chez Freddy outsi-

der-art tentoon van o.a. Mies van de 

Perk - Laan Irodjojo - Livia Den-

cher - Wendell Kerwhen - Reginald 

Drooduin - Grietje Killian - Daniel 

Dutina - Jeroen Pomp.  Outsider art is 

intuïtieve en rauwe kunst, die draait 

om authenticiteit en puurheid. 

Expositie ‘Verbeelding’ bij Chez Freddy art & design.

  Koninginnebuurt, Haarlem   www.chezfreddy.nl
open op do-vrij-za 12 -17 uur of op afspraak:    Lousanne@chezfreddy.nl

advertenties

Stoeptegels eruit en plantjes erin. Dat maakt het Diaconessenplein niet alleen 
een stuk vriendelijker in de uitstraling, 't heeft ook een doel. 

Blikjesdag:  'Hout Vrienden' recyclen maandelijks, voor goed doel
Fysiotherapie
De Koningin

023-5313799    Koninginneweg 31
www.fysiotherapie - centrum.nl

Werkzaamheden 
herinrichting Houtplein 
beginnen in maart
In maart begint aannemer Dura Vermeer 
met de werkzaamheden voor de nieuwe 
inrichting van het Houtplein en omge-
ving. Het plein moet een ‘nieuwe entree’ 
naar het centrum worden en gaat  
ingrijpend op de schop. 
De werkzaamheden worden in 11 fases 
uitgevoerd, en beginnen in januari aan 
het Lorenzplein. Dat ligt als alles  
volgens planning verloopt tot mei open. 
In december moet alles klaar zijn. Op  
het kaartje is de planning van de werk-
zaamheden te zien. Houd daar dus  
rekening mee als je naar het centrum 
wilt.

Geen vervuilende 
vrachtwagens meer 
in de buurt
Vanaf 1 januari heeft Haarlem een milieu- 
zone tegen vervuilende vrachtwagens. 
Dat is belangrijk voor een gezondere 
lucht en minder klimaateffect, aldus de 
gemeente. Dieselvrachtwagens mogen 
alleen nog in de milieuzone rijden als  
ze voldoen aan emissieklasse 6. 
De milieuzone beslaat het ‘centraal  
stedelijk gebied’. In onze buurt ligt de 
grens bij de Paviljoenslaan en een stuk 
Dreef tot aan de Haarlemmerhout.  
Vervolgens loopt de grens via de 
Schouwtjeslaan en Pijlslaan (beide  
deel uitmakend van de zone) door tot 
aan de Westelijke Randweg.
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DUURZAAM

Coco de Bruijn is energiecoach in de Ko-
ninginnebuurt. Berend Jan van Maanen 
ging met hem in gesprek. Misschien ook 
iets voor jou?

Coco, kun je iets over jezelf vertellen?
Ik woon sinds 2014 in een huis uit 1901 
op de Koninginneweg. We werden  
meteen verliefd op de sfeer van het huis, 
en de mooie buurt om in te wonen.  
Ik ben internal auditor bij de BNG Bank. 
Die heeft een duurzaam oogmerk. In mijn 
rol binnen de bank kan ik daar vanwege 
mijn rol niet heel veel mee doen. Maar  
ik kijk wel kritisch mee met collega’s.  
Als energiecoach heb ik een soortgelijke 
rol, dus dit is voor mij een hele goede 
combinatie.

En wat doe je als energiecoach?
Ik ben sinds 8 maanden energiecoach 
voor de Groene Kroon. De Groene Kroon 
spant zich in voor duurzaamheid in de 
wijk. Als mensen zich aanmelden word  
ik door een collega benaderd en kom  
ik bij hen thuis langs voor advies. We 
denken samen na over verduurzaming. 
Wij hebben nooit de wijsheid in pacht, 
maar samen met de mensen waar we 
langs gaan bedenken we praktische  
verbeteringen.

Hoe gaat dat in zijn werk, als je als  
energiecoach wordt ingeschakeld?
Als mensen zich aanmelden op de web-
site, worden ze gekoppeld aan een  
persoonlijke coach. Dat ben ikzelf of één 
van mijn collega’s. Het gesprek begint 
dan eigenlijk met een kop koffie en een 
gesprek wat mensen willen bereiken.  

Vervolgens maken we altijd een rondje 
door het huis. Vaak is de conclusie dat er 
snel wat te bereiken is. Met een warmte-
beeldcamera kun je bijvoorbeeld heel 
handig warmteverliezen in kaart brengen. 
Dan weet je wat je aan kunt pakken.  
Vaak helpen technische maat regelen,  
bijvoorbeeld isolatie. Maar  
ook kunnen we mensen bewust maken 
van hun gedrag. Bijvoorbeeld waar  
verwarm je of houd je bepaalde deuren 
of ramen dicht?

Wat valt je hier in de Koninginnebuurt 
speciaal op?
De huizen hier zijn prachtig en veelal 
ruim, maar energietechnisch vaak niet 
handig. Er zijn veel hoge plafonds van  
3 of zelfs 4 meter hoog. Dan stook je 
enorm om het beneden warm te krijgen, 
terwijl veel warmte naar boven weglekt. 
Ook zijn er veel enkelsteense muren.  
Je hebt snel 30 of 40 vierkante meter  
aan oppervlakte, en zelfs met een beetje 
verlies loopt het dan hard op.
Ramen zijn vaak enkel glas, met schuif- 
ramen. Als je daar dubbelglas van maakt 
worden ze te zwaar en krijg je ze niet 
meer open. Historisch glas in lood is 
prachtig en heeft veel charme, maar is 
wel zo lek als een mandje.
Soms zie je enorme boilers op plekken 
waar niemand meer weet wat die daar 
doet. 
Dat alles betekent dat je vaak creatief 
moet zijn om de situatie te verbeteren.  
Ik probeer de mensen bewust te maken 
hoe ze met hun energie omgaan.

Wat willen de meeste mensen in de  
buurt bereiken?
Veel mensen hebben vanwege die grote 
huizen een hoge energierekening, en  

willen daar vanaf. Veel bewoners  
bekijken het daarom vanuit de hoek van 
kostenbesparing, zeker met de hoge 
energieprijzen nu. Dan is het een busi-
ness case. Hoeveel investeer ik nu, en 
hoe lang duurt het om dat terug te  
verdienen. En misschien wordt die tijd 
wat korter als er subsidie is. 
De andere invalshoek is comfort. Veel 
mensen vinden het heerlijk om met hun 
sokken of blote voeten op een warme 
vloer te lopen, of geen koude lucht-
stroom meer te voelen. Tenslotte zijn er 
ook steeds meer mensen die gewoon  
een steentje willen bijdragen aan het 
millieu, los van kosten en comfort.

Wat vind je leuk aan je rol, en wat is 
soms lastig? 
Ik vind het heel erg leuk om met duur-
zaamheid bezig te zijn. Daarnaast  
ontmoet ik heel veel erg aardige mensen. 
En tenslotte leer ik ook zelf dingen die  
ik in mijn  eigen huis kan verbeteren.
Energieproblemen kunnen ook lastig zijn. 
Soms wil een stel wel iets maar zijn ze  
er zelf nog niet helemaal uit: wel of niet  
die verbouwing, of wel of niet investeren. 
Dat leidt wel eens tot discussies, waar  
je dan als energiecoach tussen zit, maar 
het komt gelukkig altijd goed.

Zie je iets veranderen in de kijk op  
vergroening in de Koninginnebuurt?
De meeste mensen die ik spreek wíllen 
natuurlijk vergroenen. Zonnepanelen,  
een warmtepomp, isolatie, noem maar  
op. En gelukkig stijgt ons ledenaantal 
gestaag, dat is denk ik de beste indicator 
dat het bewustzijn in de buurt groeit. 
Maar er is nog heel veel te winnen.  
Dus meld je vooral aan bij  
www.degroene- kroon.org.

Energiecoach 
in de Koninginnebuurt

M
et een w

arm
tebeeldcam

era is goed te 
zien w

aar w
arm

te w
eglekt in je huis.

H
outplen, 1963
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HISTORIE

Hoe zag de Koninginnebuurt er vroeger 
uit? Welke nieuwswaardige gebeurtenis-
sen deden zich zoal voor in het Haarlem 
van 1945 en daarna? 
Vanaf 18 december 2021 kun je via het 
Noord-Hollands Archief maar liefst 2 mil-
joen foto’s van Fotopersbureau De Boer 
met beeldmateriaal van 1945-2005 uit 
Noord-Holland bekijken.  Zo’n 650 vrijwil-
ligers hebben de persfoto’s voorzien van 
een beschrijving. 
Nieuwsgierig? Kijk dan op noord-hol-
landsarchief.nl en tover bijvoorbeeld 
foto’s van je straat, je favoriete voetbal-
club of BN’er uit vervlogen tijden op je 
scherm. 

2 Miljoen foto’s
digitaal Noord-Hollands 
Archief

W
ilhelm

inastraat, 1990
Florapark, 1982

H
outplen, 1963
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TOT SLOT

Ik blijf wat het was

Ik ben nog steeds wie ik was
Het is meer dan de helft 
En ik heb het gevoel dat ik zal worden weer wie ik was
Of tenminste een deel ervan
Of, misschien, blijf ik zoals ik was, zoals ik ben.
De dankbaarheid die ik ontvang,  
van wat ik uiteindelijk zal zijn,
Als ik blijf van wat ik ben
Tenminste een deel..

Mihai Badea

Estafettegedicht

Neem jij het Estafettegedicht-stokje over?  
Stuur je gedicht naar: wijkkrantwillemien@gmail.com

Jong en oud
Hoe is het om als kind in de Koninginne-
buurt te wonen? Heel leuk, aldus de 
6-jarige Nelson. Faas en Tijs vinden dat 
er nog wel een mooiere speeltuin bij 
mag komen. En verder? Op de midden-
pagina’s van deze De Willemien schreven 
en tekenden leerlingen van de Cruquius-
school hierover. 
Maar ook aan de wensen van wat oudere 
buurtgenoten besteden we dit nummer 
aandacht. De redactie legde de wet-
houder en drie kandidaten voor de 
gemeenteraad de uitkomsten van de 
enquête voor waarin wij vroegen naar 
jullie prioriteiten voor de wijk voor de 
komende vier jaar. De vernieuwde 
wijkraad gaat daar ook mee aan de slag.
Eén onderwerp dat de buurt vlak na 
nieuwjaar schokte, konden we in deze 
gesprekken, die in december plaats 
vonden, nog niet meenemen: de roep  
om hekjes langs de Leidsevaart na het 
verongelukken van de 17-jarige ECL- leer- 
ling Sam. We volgen de ontwikkelingen 
wat dit betreft natuurlijk op de voet. 
Ondertussen lijken we richting minder 
coronamaatregelen te gaan. Er wordt  
dus weer meer mogelijk om ook in onze 
buurt samen te komen, zoals bij de  
Koffielezingen in De Baan. En misschien 
zelfs wel bij een nieuw buurtfeest. 
Je leest er alles over in deze De Wille-
mien. Veel leesplezier! 

Adverteren in 
De Willemien
Wij zijn op zoek naar nieuwe, betrokken 
adverteerders voor De Willemien. 
Iets voor jouw bedrijf? Mail ons:  
adverteren.willemien@gmail.com
We bespreken graag met je de mogelijk-
heden. 

Janne de H
aan is w

innaar van de kleurw
edstrijd. 

D
e tekening van Thé Tjong-Khing is een kleurplaat behorende 

bij het boek ‘H
et m

ysterie van het steenhouw
ertje’.


